
 آیین رونمایی از یک اپلیکیشن آموزش 
موسیقی با حضور چهره ها و هنرمندان عرصه 
موسیقی همچون فرهاد فخرالدینی، حسین 
، علیرضا  ، اردشیر کامکار علیزاده، کیهان کلهر
قربانی، بابک خضرائی، وحید تاج، پرواز همای، 
میلاد کیایی، پوریا اخواص، فردین خلعتبری، 
، کامبیز  سامان احتشامی، حمیدرضا دیبازر
روشن روان، پاشا هنجنی و رضا تاجبخش 
در فرهنگسرای نیاوران برگزار شد. در ابتدای 
این مراسم، باران نیکراه مجری و گوینده، سیر 
تحول ۱۵۰ ساله آموزش موسیقی در ایران را 
به همراه گروهی از نوازندگان روایت کرد. در 
ادامه، حسین علیزاده مدرس، موسیقیدان، 
نوازنده  و  پژوهشگر   ، آهنگساز ردیف دان، 
تار و سه تار با اشاره به اینکه مدت ها بود در 
شرکت  باشد  کیفیت  با انقدر  که  مراسمی 
نکرده بوده، با اشاره به خاطره های تحصیل 
گذشت ۶۰ سال از  در هنرستان موسیقی و 
این  در  فخرالدینی  فرهاد  استاد  گردی  شا
هنرستان، درباره جایگاه آموزش و استاد در 
این هنر اظهارداشت: هر چه پیشرفت های 
بشری گسترده تر شده، دوری بین انسان ها 
ایجاد می شود. ارتباطی که در ۶۰ سال گذشته 
گرفته،  شکل  فخرالدینی  استاد  و  من  بین 
نمی توانست در یک اپلیکیشن شکل بگیرد 
و  است  استاد  جایگاه  نشان دهنده  این  و 
همچنان  موسیقی  آموزش  روند  امیدوارم 
که ضمن استفاده از  گونه ای پیش رود  به 
، آن فضای رودرروی استاد و  تکنولوژی روز
کید بر زندگی  گردی هم حفظ شود. وی با تا شا
استادانی همچون فخرالدینی که سراسر افتخار 
گردانم آموخته ام که  است، افزود: من به شا
گر شخصی در یک زمان معلم تو بوده، تا آخر  ا
گر  عمرت و تا همیشه معلم تو خواهد بود. ا
هم از نظر علمی درجات بالاتری پیدا کنید، بر 
استاد و معلم خود برتری ندارید. حضور و نفس 
گر یک هنرجوی  استاد بسیار تاثیرگذار است. ا
موسیقی به استاد خود اعتقاد و عشق نداشته 
باشد، هیچگاه نمی تواند یک هنرمند موفق و 
تاثیرگذار باشد. علیزاده بیان کرد: معتقدم که 
این اپلیکیشن گام بزرگی در راستای آموزش 
موسیقی است و از زحمات میثم مروستی 

قدردانی می کنم اما به علاقه مندان موسیقی 
کید می کنم که عاطفه را نمی توان از موسیقی  تا
جدا کرد و در کنار آموزش توسط استادان بزرگ 
موسیقی در این اپلیکیشن، به هم نشینی با 
استادان موسیقی هم توجه داشته باشند و 

این رابطه را نادیده نگیرند.
  شکل گیری اپلیکیشن موسیقی

 در ادامه، میثم مروستی خواننده، آهنگساز، 
کارشناس موسیقی و کارآفرین که ایده پرداز 
و بنیانگذار این اپلیکیشن آموزش موسیقی 
است، توضیحاتی درباره روند شکل گیری، 
تولید و انتشار این اپلیکیشن ارائه کرد. وی با 
بیان اینکه بیش از هشت سال برای راه اندازی 
و شکل گیری این اپلیکیشن زمان برده است، 
اظهارداشت: این فرصت آموزشی در سطح 
استانداردترین نمونه های خارجی و حتی 
دسترس  در  راحت تر  کاربری  و  کیفیت  با 
علاقه مندان قرار گرفته است. مروستی درباره 
گفت:  اپلیکیشن  این  شکل گیری  هدف 
از  که  است  آموزشی  مجموعه ای  »لیمبا« 
سال ۱۳۹۵ با ایده آموزش حرفه ای و قابل 
دسترس موسیقی برای همه متولد شد. هدف 
ما معرفی پلتفرمی بود که همه به آن دسترسی 
داشته و بهترین استادان موسیقی ایران در آن 
حضور داشته باشند. این آهنگساز افزود: به 

دلیل وسواس ها و حساسیت ها، ایده پردازی 
کار تا منتشرکردن اپلیکیشن زمان  و شروع 
زیادی برده است. برخی دوره های آموزشی 
استادان موسیقی چندین بار ضبط شده اند 
و به همین دلیل، محتوای این اپلیکیشن به 
تدریج در این سال ها منتشر نشده بلکه صبر 
کردیم تا یک مجموعه کامل از آموزش موسیقی 
در شاخه های مختلف با تدریس استادان 
شاخص گردآوری و سپس به شکل یکپارچه 
عرضه شود. وی بیان کرد: با راه اندازی این 
اپلیکیشن قصد داشتیم وقتی مخاطب با هر 
سطحی در موسیقی این ویدئوها را می بیند، 
نباشد  گنگ  برایش  آموزشی  موضوع  هیچ 
و بتواند این محتواها را در ارتباط با یکدیگر 
مشاهده کند. مروستی که سال ها به عنوان 
مدرس موسیقی، خواننده و آهنگساز فعالیت 
کرده و دغدغه اش انتقال تجربه های خود و 
هم نسلان به هنرجویان موسیقی بوده است، 
اظهارداشت: در این سال ها، به دلیل ارتباط 
که با نسل های مختلف موسیقی و  زیادی 
هنرمندان در ایران داشته ام، احساس کردم 
از  کاملی  تا مجموعه  دارم  فرصت مناسبی 
استادان  همه  حضور  با  موسیقی  آموزش 
کنون در ایران به این  تهیه کنم؛ اتفاقی که تا
با  هنرمند  این  است.  نداده  خ  ر گستردگی 

بیان اینکه این پروژه کاملا با حمایت بخش 
است،  گرفته  شکل  هنرمندان  و  خصوصی 
افزود: یکی از دلایل اینکه این پروژه هشت سال 
به طول انجامید، سرمایه محدودی بود که 
بخش خصوصی آن را تزریق می کرد. همچنین، 
کید ما روی دقت محتوایی و ارائه آموزشی  تا
استاندارد باعث شد که زمان زیادی صرف این 
کار شود. در این مسیر تلاش کردیم آموزش برای 
مخاطبان کامل باشد و به ابعاد دیگر آموزش، 
مانند آموزش همزمان تصویری پرداختیم تا 
هنرجویانی که آشنایی با بعضی از سرفصل های 
مهم ندارند، به صورت تصویری و دقیق تر در 
جریان محتوای آموزشی استادان قرار بگیرند. 
در  اپلیکیشن  این  فعالیت های  همچنین 
سطح بین المللی خواهد بود. مروستی در 
ادامه صحبت های خود به همکاری با استاد 
فرهاد فخرالدینی اشاره کرد و این اتفاق را یکی 
از دستاوردهای پروژه دانست. او با تشکر از 
تمامی استادان، موسیقیدانان و کسانی که در 
مسیر هشت ساله شکل گیری این پروژه همراه 
او بودند، گفت: ممنون از تمامی دوستان که در 
این سال ها تحمل و صبر کردند تا این مجموعه 
که این مجموعه  به نتیجه برسد. معتقدم 
کارکرد خود را به خوبی  در مسائل فرهنگی 
نشان خواهد داد و بدانید که ارتقای سطح 
فرهنگی موسیقی جزو اهداف اصلی مجموعه  
است. همچنین در این آیین بابک خضرائی 
رئیس دانشکده موسیقی دانشگاه هنر به 
جایگاه هنری، اجتماعی و ملی زنده یاد استاد 
محمدرضا شجریان به  عنوان نقطه عطف 
موسیقی ایران پرداخت. سپس، با دعوت میثم 
مروستی و حضور کیهان کلهر، حسین علیزاده 
کامکار به پاس همراهی و افتخار  و اردشیر 
همکاری استاد فرهاد فخرالدینی در آموزش 
موسیقی در این اپلیکیشن از ایشان قدردانی 
شد. استاد فخرالدینی عنوان کرد: از اتفاقی که 
امشب شاهد آن بودم بسیار خوشحالم و بیشتر 
خرسندم هستم که سال ها زحمات من و سایر 
اهالی موسیقی بیهوده نبوده است. در پایان 
این برنامه، علیرضا قربانی قطعه  »اشتیاق« 
که استاد فرهاد فخرالدینی آن را ساخته است، 

اجرا کرد.
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« در برزیل  رقابت »میتوز
رقابتی  راهی بخش   » کوتاه »میتوز  فیلم 
کامپیناس برزیل  جشنواره بین المللی فیلم 
« ساخته رها حاجی  شد. فیلم کوتاه »میتوز
زینل راهی بخش رقابتی جشنواره بین المللی 
رویداد  این  شد.  برزیل  کامپیناس  فیلم 
حضور  شاهد  امسال  سینمایی  بین المللی 
چهل اثر سینمایی از کشورهای مختلف خواهد 
بود، جشنواره فیلم کامپیناس با هدف تبادل 
ایده ها و ترویج آثار مستقل به صورت حضوری 
در شهر سائوپائولو برگزار می شود. فیلم کوتاه 
و  زینل  حاجی  رها  کارگردانی  به   » »میتوز
تهیه کنندگی سوران کریمی و آناهیتا موگویی 
برای رقابت در بخش بهترین فیلم، فیلمنامه، 
کارگردانی و بازیگری در این فستیوال رقابت 
فیلمنامه  نگارش  صفری  علی  کرد.  خواهد 
« را بر عهده داشته و مهدی ابوحمزه  »میتوز
نقش  ایفای  به  فیلم  این  در  زنگی  فرید  و 
گذشته  سال  حاجی زینل  رها  پرداخته اند. 
جایزه بهترین بازیگر زن این فستیوال را برای 
بازی در فیلم کوتاه »شماره ۹« در کارنامه دارد.

 جدیدترین مصوبات 
کران سینماها ا

صنفی  شورای  جلسه  یکمین  و  بیست   
نمایش در سازمان سینمایی برگزار شد. شورا 
ح  بعد از بررسی درخواست ها و موارد مطر
شده، پس از رایزنی با تهیه کنندگان آثار و 
کران  موافقت پخش کنندگان، زمان نهایی ا
دو فیلم جدید را مشخص کرد که بر اساس 
آن، فیلم سینمایی »صبحانه با زرافه« به 
تهیه کنندگی  و  صحت  سروش  کارگردانی 
سید مصطفی احمدی با پخش »شایسته 
فیلم« به سرگروهی پردیس چارسو از ۹ آبان 
کران خود را آغاز خواهد کرد. همچنین فیلم  ا
سینمایی »هفتادسی« به کارگردانی بهرام 
افشاری و تهیه کنندگی سید ابراهیم عامریان 
با پخش »عامریان فیلم« به سرگروهی پردیس 
به  کشور  سینماهای  در  آذر   ۷ از  مگامال 
نمایش درخواهد آمد. در این جلسه که با 
حضور همه اعضای شورای صنفی نمایش 
و روح ا... سهرابی مدیرکل نظارت بر نمایش 
سازمان سینمایی برگزار شد، پس از بررسی 
شکایت تعدادی از تهیه کنندگان آثار در حال 
، مصوب شد با  کران و بررسی جوانب امر ا
سینماهایی که از آیین نامه شورای صنفی 
تخلف کنند، مطابق مصوبه شورا برخورد و 
نسبت به مسدود سازی سمفای سالن های 

متخلف اقدام شود. 

  شی جین پینگ، رئیس جمهوری چین همزمان با 
برگزاری مراسم تحلیف »پرابوو سوبیانتو« رئیس جمهور 
جدید اندونزی، اعلام کرد که پکن روابط را با او تقویت 
گزارش تلویزیون سی سی تی وی، »شی«  می کند. به 
خود  جدید  اندونزیایی  همتای  به  تبریک  پیام  در 
کید کرد که ارتباط راهبردی نزدیک با پرابوو را حفظ  تا
خواهد کرد. وی اضافه کرد: چین و اندونزی به طور 
کت راهبردی  سنتی همسایه های سازگاری بودند و شرا
جامع دو کشور به طور پیوسته به پیشرفت خود ادامه 
داده و وارد مرحله جدیدی از ساختن به سمت آینده 
مشترک شده است. نتایج انتخابات ماه فوریه )بهمن 
ماه ۱۴۰۲( در اندونزی، پس از سه ماه توسط دادگاه 
عالی این کشور تایید و اتهامات علیه رئیس جمهوری 

پرابوو سوبیانتو و جوکو ویدودو رد شد. دادگاه قانون 
اساسی اندونزی حکم داد که هیچ مدرکی دال بر تقلب 
سیستماتیک و »دخالت« جایگاه ریاست جمهوری در 
انتخابات وجود ندارد و اتهام اقدام نهادهای دولتی، 
برای  اجتماعی  کمک های  و  منطقه ای  مقام های 
تحت تاثیر قراردادن انتخابات در سومین دموکراسی 
بزرگ جهان، حقیقت ندارد. هر ۲ نامزد انتخابات گفتند 
که به این حکم احترام خواهند گذاشت. پرابوو پس از 
قطعی شدن پیروزی اش در انتخابات فروردین ماه سال 
جاری، چین را به عنوان اولین مقصد سفر خارجی خود 
انتخاب کرد. تصمیم پرابوو در سفر به چین پیش از سفر 
کت نزدیک  به کشورهای همسایه، نشان دهنده شرا
ایجاد شده در دهه گذشته و تبدیل پکن به شریک 

تجاری برتر و تامین کننده منابع طبیعی از جمله نیکل 
و زغال سنگ اندونزی است. چین همچنین میلیاردها 
دلار به پروژه های زیرساختی و صنعتی اندونزی از 
کارتا - باندونگ کمک  جمله راه آهن سریع السیر جا
کرده است. در دیدار فروردین بین شی و سوبیانتو در 
پکن، وی بیان کرد که دولت جدید اندونزی، مشوق 
همسویی راهبرد توسعه بین دو کشور خواهد بود و 
برای نتایج بیشتر در همکاری های اقتصادی، تجاری 
و فقرزدایی تلاش خواهد کرد. شی نیز پرابوو را »دوست 
دیرینه مردم چین« توصیف و یادآوری کرد که چین به 
روابط خود با اندونزی از منظر راهبردی و بلندمدت 
می نگرد و آماده است تا همکاری های راهبردی همه 

جانبه را افزایش دهد.

  نتایج یک نظرسنجی از نارضایتی گسترده فرانسوی ها از 
کثر مردم  ، ا دولت این کشور حکایت دارد. به گزارش رویترز
فرانسه از عملکرد رئیس جمهور این کشور ناراضی هستند. 
نتایج نظرسنجی جدید در فرانسه نشان داد که ۷۸ درصد 
کرون« رئیس جمهور خود  از مردم این کشور از »امانوئل ما
ناراضی هستند. براساس نتایج این نظرسنجی، میزان 
موافقت »میشل بارنیه« نخست وزیر فرانسه نیز رو به 

کاهش است و ۶۰ درصد از مردم فرانسه عملکرد او را تأیید 
نمی کنند. یکی از مقامات برگزارکننده این نظرسنجی گفت: 
کرون در حال از دست دادن اعتماد عمومی  سرعتی که ما
است، موجب تعجب است. بنا به اعلام این مسئول برگزاری 
کرون از ماه می ۹ درصد  نظرسنجی، میزان محبوبیت ما
کتبربه صورت  کاهش یافته است. این نظرسنجی از ۹ تا ۱۷ ا
آنلاین و تلفنی با مشارکت بیش از ۲ هزار فرانسوی برگزار شد. 

در دوران ریاست جمهوری امانوئل مکرون، فرانسه شاهد 
موجی از ناآرامی ها از جمله جنبش معروف به جلیقه زردها 
و موج خشونت های قومیتی در پاریس بود. بدهی ملی 
فرانسه در این مدت به ۱۱۴.۷ درصد افزایش یافت. با این 
حال دولت فرانسه، با وجود بحران اقتصادی در این کشور 
هزینه های زیادی را صرف کمک به کی یف در جنگ با 

مسکو کرده است.

رئیس جمهوری چین:

  روابط با رئیس جمهوری جدید اندونزی را تقویت می کنیم

کرون« نارضایتی مردم فرانسه از عملکرد »ما

بیـــن المـــلل
 

 

گــــزارش
سازمان ملل: 

 بازسازی غزه ۸۰ سال زمان می برد
 کارشناس مسکن سازمان ملل اظهار کرد: غزه از 
زمانی که رژیم صهیونیستی حمله نظامی خود را در 
کتبر گذشته آغاز کرد، در معرض ویرانی های  هفتم ا
بی سابقه ای قرار گرفته است و بازسازی آن سالیان 
از  گزارش ایسنا، به نقل  سال زمان می برد. به 
کریشنان  خبرگزاری رسمی فلسطین )وفا(، »بالا
گوپال« گزارشگر مستقل سازمان ملل درباره  راجا
جمع  در  مناسب  مسکن  از  برخورداری  حق 
خبرنگاران گفت: »غزه از زمانی که تل آویو حمله 
نظامی خود را در پی عملیات حماس در هفتم 
کتبر سال گذشته آغاز کرد، در معرض ویرانی های  ا
بی سابقه ای قرار گرفته است. تخریب وحشیانه 
در غزه، در درگیری ها در سوریه و اوکراین دیده 
ادامه  در  ملل  سازمان  مسئول  این  نشدند.« 
اظهار کرد: »تا ژانویه ۲۰۲۴ حدود ۶۰ تا ۷۰ درصد 
از تمامی خانه ها در غزه ویران شدند و در شمال 
غزه نیز ۸۲ درصد از خانه ها تخریب شدند. در 
حال حاضر شرایط در شمال بسیار وخیم است 
و میزان تخریب ها در آستانه رسیدن به ۱۰۰ درصد 
که به  گزارشی  گوپال، در  راجا گفته  است.« به 
ملل  سازمان  توسعه ای  برنامه  سوی  از  تازگی 
منتشر شده، تخمین زده شده که در ماه مه بیش 
از ۳۹ میلیون تُن آوار در غزه وجود دارد و این 
آوارها با مهمات منفجر نشده، زباله های سمی، 
اسکلت ساختمان های فروریخته و دیگر موارد 
مخلوط شده است. او ادامه داد: »آلودگی آب های 
ک، به شرایط بسیار فاجعه باری  زیرزمینی و خا
رسیده است، تا حدی که نمی دانیم آیا می توانیم 
تا  کنیم  اصلاح  مناسبی  زمان  مدت  در  را  آن  
دست کم مردم این نسل قادر به بازگشت باشند، 
.« این مسئول سازمان ملل در پاسخ به این  یا خیر
سوال که عملیات بازسازی غزه چقدر زمان خواهد 
برد، افزود: »ابتدا باید آوارها برداشته شوند و در 
مرحله بعد باید بودجه ای وجود داشته باشد، پس 
از آن مشکل بزرگ دیگری وجود دارد و آن اینکه تا 
زمانی که اشغالگری پایان نیافته، امکان بازسازی 
وجود ندارد. علت این شرایط این است که تل آویو 
محدودیت هایی را بر ورود مصالح و تجهیزات 
ساختمان سازی اعمال می کند و مدعی است 
گوپال  که این اقلام کاربرد دوگانه ای دارند.« راجا
ادامه داد: »پس از جنگ سال ۲۰۱۴ در غزه، سالانه 
کمتر از ۱۰۰۰ خانه ساخته شد.« وی در پایان گفت: 
»برنامه توسعه ای سازمان ملل تخمین می زند که 
۸۰ هزار خانه در جنگ کنونی تخریب شده است، 
گر اشغالگری ادامه یابد، عملیات  به همین دلیل ا

بازسازی ۸۰ سال زمان می برد.«

شهردار سئول خواستار ساخت بمب  هسته ای شد کوتــــاه

هسته ای  بمب  ساخت  خواستار  سئول  شهردار   
توسط کره جنوبی شد. »اوه سه هون« شهردار سئول در 
اظهاراتی مدعی شد که کره  جنوبی باید برای بازدارندگی 
علیه همسایه شمالی خود به سلاح هسته ای دست پیدا 
کند.  او در یک پست فیس بوک با اشاره به اظهارات »کیم 
جونگ اون« رهبر کره شمالی که اخیرا کره جنوبی را »ملت 
متخاصم« خوانده است، آنچه را »تهدیدهای غیرقابل 
تحمل« علیه شهر خود خواند، محکوم کرد. تصویری 
که توسط خبرگزاری مرکزی کره شمالی منتشر شد، رهبر 
کره شمالی را در حال گفت وگو با مقامات ارشد خود درباره 
کره جنوبی را نشان می داد که تصاویر سئول را در دست 
داشت. در همین راستا، شهردار سئول اظهارکرد که وقتی 
« پیونگ یانگ علیه شهر خود که در  شاهد »تهدید مکرر
حدود ۵۰ کیلومتری مرز قرار دارد، احساس »خشم« و 
»ناامیدی عمیق« کرده است. اوه افزود: »از طرفی، اخیرا،  
کره شمالی بادکنک های پر از زباله را به آن سوی مرزهای 
خود فرستاده است که باعث خسارت مالی و آتش سوزی 
کره جنوبی شده است.  چندی  در نقاط مختلف در 
پیش، آن ها حتی مناطقی را درست در مقابل منطقه 

غیرنظامی ما و سواحل شرقی بمباران کردند.«  به گفته 
شهردار سئول، کره شمالی تنها به این دلیل »جرأت« 
« را  کرده است که آن »اقدامات وقیحانه و تحریک آمیز
انجام دهد، زیرا این کشور دارای تسلیحات هسته ای 
تسلیحاتی  چنین  از  کره جنوبی  که  حالی  در  است، 
برخوردار نیست. او بدون ارائه هرگونه توضیح بیشتری 
تصریح کرد: »در همین راستا ما باید فورا توانایی های 
بازدارندگی هسته ای خود را افزایش دهیم... هیچ راهی 

جز تقویت دفاع ملی برای دستیابی به صلح وجود 
کنون، اوه یکی از برجسته ترین سیاستمداران  ندارد.« تا
کره جنوبی بوده است که از دستیابی سئول به زرادخانه 
هسته ای حمایت کرده است. با این حال، »یون سوک 
یول«، رئیس جمهور کره جنوبی گفته است که این کشور 
به دنبال ساخت سلاح های هسته ای خود نیست و بر 
تعهد خود برای ۲ برابر کردن تلاش ها برای تقویت راهبرد 
بازدارندگی هسته ای با آمریکا که از دهه ۱۹۵۰ به سئول 
کید کرد. تنش ها در  چتر هسته ای ارائه کرده است، تا
شبه جزیره کره در هفته های اخیر تشدید شده است 
کره جنوبی در  گفته یک پهپاد ارتش  و پیونگ یانگ 
ک این کشور سقوط کرده است. این کشور همچنین  خا
جاده ها و خطوط ریلی در مرز منفجر کرده است و به 
 »وضعیت امنیتی شدید« اشاره کرده است. کره شمالی 
همچنین همسایه جنوبی خود را به ارسال پهپادها 
به آن سوی مرزها برای پخش اعلامیه های مملو از 
»تبلیغات سیاسی و تهمت« متهم کرده است. کره شمالی 
همچنین بارها مانورهای نظامی مشترک کره جنوبی با 

ایالات متحده را محکوم کرده است.

سفیر روسیه در انگلیس:
   لندن جنگ نیابتی 

علیه ما راه انداخته است
که لندن با  کرد  کید   سفیر روسیه در انگلیس تا
استفاده از اوکراین یک جنگ نیابتی را علیه مسکو 
در  روسیه  سفیر  کلین«،  »ندری  می برد.  پیش  به 
انگلیس در مصاحبه ای تصریح کرد که دولت انگلیس 
با دستاویز قراردادن اوکراین در حال اجرای یک جنگ 
نیابتی علیه روسیه است. کلین در مصاحبه با شبکه 
»بی بی سی« انگلیس که بخش هایی از آن در وبسایت 
این شبکه انتشار یافت، گفت: »دولت انگلیس دارد 
به دست اوکراینی ها یک جنگ تجاوزکارانه را علیه 
روسیه به اجرا در می آورد. این جنگ یک جنگ نیابتی 
رهبری شده از سوی دولت بریتانیا از طریق عرضه 
تسلیحات مرگبار بوده و دولت انگلیس از این طریق در 
حال کشتن سربازان و غیرنظامیان روسی است.« به 
گفته سفیر روسیه در انگلیس ، »ولودیمیر زلنسکی«، 
کرات  رئیس جمهور اوکراین هیچ علاقه ای به مذا
صلح نشان نمی دهد و این موضع او تنها به این معنی 
که کی یف اراضی بیشتری را از دست خواهد  است 
داد. کلین اظهار داشت: »شما دیروز صحبت های 
زلنسکی را شنیدید. او مستاصل بود. زلنسکی کاملا 
درک می کند که نه فقط در حال از دست دادن اراضی 
بلکه در حال شکست خوردن در جنگ است.« به 
گفته این دیپلمات ارشد روسیه، اوکراین فعلا هنوز 
دارد به مقاومت ادامه می دهد اما این مقاومت دارد 

ضعیف تر می شود.
 

دونالد ترامپ: 
 جهان »هریس« را تمسخر می کند

 رئیس جمهور سابق آمریکا بار دیگر »کامالا هریس« را 
تهدیدی علیه دموکراسی آمریکا دانست. به گزارش مهر 
به نقل از اسپوتنیک، »دونالد ترامپ« رئیس جمهور 
سابق آمریکا بار دیگر رقیب دموکرات خود در انتخابات 
ریاست جمهوری را هدف انتقاد قرار داد. نامزد حزب 
کامالا  « گفت:  نوامبر  انتخابات  در  جمهوری خواه 
آمریکا،  ریاست جمهوری  دموکرات  نامزد  هریس« 
تهدیدی علیه دموکراسی است و به اشتباه از سوی 
حزب دموکرات نامزد شده است. ترامپ افزود: هریس 
مرا  دموکرات ها  است.  دموکراسی  برای  تهدیدی 
تهدیدی برای دموکراسی می نامند، درست است؟ 
هریس حتی نباید نامزد می شد، آنها باید نامزد را 
منصفانه انتخاب می کردند. رئیس جمهور سابق آمریکا 
در یک گردهمایی در پنسیلوانیا گفت: هریس بدترین 
گفته  به  آمریکا است.  تاریخ  معاون رئیس جمهور 
ترامپ، جهان هریس را مسخره می کند، همانطور که 
جهانیان به جو بایدن، رهبر فعلی آمریکا می خندیدند.

 مدیرعامل فارابی:
 سینمای کودک نیاز به بازاندیشی دارد

 مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی در مراسم اهدای 
مستنداتی از دو دوره اخیر جشنواره  بین المللی فیلم های 
ج نهادن به  کودکان و نوجوانان به موزه سینما، ضمن ار
سال ها کوشش هنری فعالان این بخش گفت: سینمای 
کودک برای به روزشدن نیاز به بازاندیشی دارد. در مراسم 
اهدای پوسترهای امضا شده و تندیس های دوره های سی 
و پنجم و سی و ششم جشنواره بین المللی فیلم های کودکان 
و نوجوانان و همچنین رونمایی از کتاب »سرزمین پروانه ها« 
گران کودک و نوجوان و مدیران  که با حضور تعدادی از سینما
بنیاد سینمایی فارابی و با اجرای مصطفی محمودی برگزار 
شد، مجید اسماعیلی، مدیرعامل موزه سینما اظهار کرد: 
بارها و بارها در تمامی سالیان برگزاری جشنواره کودک از این 
گران رسیده است، اما  پوسترها به امضای مدیران و سینما
به خاطر عدم نگهدای مناسب، بی توجهی و نبود نگاه موزه ای 
و تاریخی به اینگونه اسناد، مستندات اینچنینی ماندگار 
کید کرد: به طور حتم، سال ها بعد این دست  نشده اند. وی تا
مستندات و یادگاری ها برای مردم و مخاطبان، بسیار دیدنی، 
جذاب و نوستالژیک خواهد بود. در ادامه این مراسم مجید 
زین العابدین مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی در سخنانی 
با اشاره به فعالیت ماندگار دست اندرکاران سینمای کودک 
که باعث بروز خاطرات ماندگار برای نسل های مختلف شده 
است گفت: امروز برای ثبت خاطره های ماندگار سینمای 
کودک در کنار هم هستیم. زین العابدین با مربی و آموزنده 
خواندن سینمای کودک، اظهارکرد: بعد از انقلاب برای 
سینمای کودک، زحمات بسیاری کشیده شد، هرچند که 
امروز برای بروزشدن و همراه بودن با کودکان نیاز به بازاندیشی 
در آن کاملا احساس می شود. مدیرعامل فارابی یادآور شد: 
برای اینکه به آیندگان بگوییم چه کسانی برای سینمای 
کشیده اند و در آن حضور داشتند، ذیل  کودک زحمت 
یک  کار نمادین، مستنداتی را به موزه کودک تقدیم کردیم. 
علیرضا خمسه نیز با بیان اینکه حضور در اینجا بسیاری از 
آن خاطرات را برای من زنده کرد، اظهارکرد: امروز مهم ترین 
اتفاق در موزه سینما در حال رخ دادن است، آن هم گردآوری 
مستندات حوزه سینمای کودک است که به یادگار می ماند. 
کید بر اینکه موزه کودک، بهترین و امن ترین  این بازیگر با تا
جا برای این مستندات است، ادامه داد: انتشارات فارابی 
گران کودک و فعالان این عرصه  می تواند خاطرات سینما
را مکتوب کند و به چاپ برساند تا برای آیندگان ثبت شود. 
اهدای پوسترهای سی وپنجمین و سی وششمین جشنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان به موزه سینما و 
رونمایی از کتاب »سرزمین پروانه ها« که از سوی انتشارات 
فارابی گردآوری شده است، پایان بخش این مراسم بود. در 
مراسم یادشده ، مجید زین العابدین، مجید اسماعیلی، 

علیرضا خمسه، آرش معیریان و... حضور داشتند.

حسین علیزاده مطرح کرد

  جایگاه آموزش و استاد در هنر موسیقی


